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Aanwezig namens de GMR  :  Raymond Jansen (voorzitter), Pieter Boers, Sebastiaan 

Reimers, Daniëlle Weijgertse, Hedy Brak, Karen Brussé en 

Els Jelierse (ambtelijk secretaris) 

Namens het bestuursbureau  :  Cobi van Beek, College van Bestuur a.i. en Joost Bakker, 

directeur bedrijfsvoering 

Afwezig  :  Liam Verheul (lid)  

 

In deze vergadering is gesproken over de volgende onderwerpen: 

 

Actualiteitenrapportage maart 2024 

Voor elke GMR‐vergadering maakt het CvB een samenvatting van relevante zaken voor de GMR. Het 

CvB heeft, waar dat gevraagd werd door de GMR, een korte toelichting hierop gegeven.  

 

Ontwikkeling in de leerlingaantallen 

Er is sprake van een dalend leerlingaantal bij de Opwijs‐kindcentra. Voor al deze kindcentra is 

daarom in kaart gebracht wat hun sterke punten, verbeterpunten en kansen zijn. Daarnaast zal 

binnenkort een onderzoek plaatsvinden waarbij onder andere zal worden gekeken naar de 

beweegredenen van ouders om hun kinderen aan te melden bij een school en naar mogelijkheden 

voor de Opwijs‐scholen om zich meer te onderscheiden. Met name op het vlak van onderwijs en 

opvang. De GMR heeft geadviseerd om bij dit onderzoek ook ouders van de leerlingen op de Opwijs‐

kindcentra te bevragen en met hen in gesprek te gaan, zodat ook zij kunnen meedenken, ook vanuit 

hun ervaring met en kennis van andere sectoren. 

 

Financiële zaken 

Besproken is de kaderbrief, die de kaders aangeeft voor de begroting 2024. Toegelicht is dat in 2024 

uitgegaan wordt van een nulbegroting. Er waren altijd al nulbegrotingen, maar dit jaar kan er niet 

meer uit de reserves worden geput als een kindcentrum te veel geld uitgeeft. Er kan namelijk niet 

meer geld worden uitgegeven dan dat er binnen komt. Dat wat er kan worden uitgegeven, wordt in 

hoge mate  bepaald door het aantal leerlingen. Er kan ook geen beroep meer worden gedaan op 

NPO‐gelden.. Aangegeven is dat deze situatie niet uniek is voor de Opwijs‐kindcentra, omdat dit bij 

alle scholen in de grote steden speelt. De GMR heeft erop aangedrongen om ook naar de ouders 

goed hierover, en over de te nemen maatregelen als gevolg hiervan, te communiceren. Toegezegd is 

dat een brief vanuit de stichting (voorzitters CvB en GMR) naar de ouders zal worden gestuurd over 

de huidige situatie, waarin ook wordt aangegeven dat op schoolniveau wordt besloten welke keuzes 

moeten worden gemaakt. Het is belangrijk om te blijven uitgaan van de eigen kracht van de Opwijs‐

kindcentra. Het beste is om meer nieuwe leerlingen aan te trekken.  

 

Daarnaast is ingegaan op een aantal punten die zullen terugkomen in het financieel beleidsplan voor 

2024‐2028. De GMR heeft hier input op gegeven. Hierbij is onder andere ingegaan op de 

resultaatverdeling, de reserves en de afdracht van de scholen aan het bestuursbureau. Als het 

definitieve financieel beleidsplan klaar is, zal de GMR om instemming hierop worden gevraagd. 

 

Ook is gesproken over de schoolfondsen en ouderbijdragen. Vanuit het bestuursbureau is een 

voorstel gedaan om de huidige situatie, die soms best ingewikkeld is, te verhelderen en te 
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versimpelen. Daarom zijn er uitgangspunten en spelregels benoemd voor alle betrokken beslissers 

over een schoolfonds. Daarnaast is voorgesteld om een Opwijs‐kindersolidariteitsfonds op te richten, 

omdat niet alle ouders even financieel draagkrachtig zijn. De GMR heeft aangegeven positief te staan 

tegenover deze nieuwe, simpelere manier van werken en de oprichting van dit solidariteitsfonds, 

waarbij de leerlingen zélf via een adviesraad invloed op dit fonds kunnen hebben en ideeën hierover 

kunnen inbrengen.  

 

Bestuursformatieplan 2024‐2025 

De personeelsgeleding van de GMR heeft hiermee ingestemd. 

 

Wat verder aan de orde kwam 

 Marieke Bukman, werkzaam bij de Goede Herderschool, heeft zich aangemeld als nieuw PGMR‐

lid van deze school. Zij zal bij de volgende GMR‐vergadering aansluiten. 

 Sebastiaan Reimers is herbenoemd als oudervertegenwoordiger van KC Emma in de GMR. De 

GMR is blij dat zo de continuïteit bij de oudergeleding van KC Emma is gewaarborgd. 

 Omdat het de laatste GMR‐vergadering was waarbij Cobi van Beek als voorzitter van het CvB 

aanwezig was, heeft de GMR haar bedankt voor haar inzet als bestuurder en voor de prettige 

samenwerking met de GMR. Cobi heeft daarbij aangegeven dat het genoegen geheel wederzijds 

was. 

 

 


